
OBČINA ČRNOMELJ         K točki 25 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v marcu 2018 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Nataša Hudelja:  
V investiciji novega vrtca v Loki je predvidena tudi nova kuhinja, ki  predstavlja velik strošek. Tudi v 
projektu nadomestne gradnje starega dela OŠ Loka je zajeta nova šolska kuhinja. Ker gre za dve 
sodobni in dragi kuhinji, bi bilo smiselno razmisli le o eni, ki bi zadoščala za obe lokaciji (OŠ in vrtec). 
 
ODGOVOR: 
Pred oddajo razpisa za nadomestno gradnjo in razširitev OŠ Loka Črnomelj bomo preverili možnosti 
koriščenja vrtčevske kuhinje tudi za potrebe OŠ Loka. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU.  
 
 
Cvetka Aupič:  
Daje pobudo, da se pri tabli Svibnik zariše prehod za pešce. Pločnik gre po desni strani cestišča, ljudje, 
ki hodijo na sprehode, pri tabli prečkajo cestišče in pot nadaljujejo po levi strani v smeri Okljuka, 
Kočevja, Jelševnika. 
 
ODGOVOR: 
O pobudi bo razpravljal Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
Franc Ivanušič:  
Daje pobudo, da se čim prej sanira udarne jame v Preloki, kar je bilo obljubljeno že lansko leto. 
 
ODGOVOR: 
Takoj po končani zimi bomo iz postavke »Občinske ceste« proračuna in iz postavke »Vzdrževanje 
lokalnih cest« zagotovili najnujnejše sanacije udarnih jam na občinskih cestah. Žal bo zaradi hude 
zime sredstev za ta namen primanjkovalo in bo nujno potrebno sanacije omejiti na najnujnejše.   
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
Anica Želježnjak:  
Pobuda na temo vrtca: Glede na veljavno zakonodajo naj bi imeli v vrtcih obvezne cicibanove urice. V 
vrtcu so ji razložili, da bodo potrebovali dodaten prostor, saj je predvideno najmanj  240 ur. Zanima 
jo ali je kakšna možnost, da se tudi za potrebe cicibanovih uric predvidi prostor v investiciji novega 
vrtca? 
 
ODGOVOR:  
Glede na površino razpoložljivega prostora v Loki, kot so to preračunali projektanti, je možno poleg 
obstoječega 4 oddelčnega vrtca zgraditi še nov objekt vrtca z 10 oddelki, kar izhaja tudi iz sprejetega 
Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za gradnjo Vrtca Loka, ki je bil sprejet na 
decembrski redni seji Občinskega sveta Občine Črnomelj. Pri obstoječi gradnji sta predvidena dva 
oddelka več glede na sedanje potrebe. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 



Maja Kocjan:  
Kar več občanov je izrazilo željo po izgradnji javne razsvetljave, in sicer v Loki na Ulici Marjana Kozine, 
v Kanižarici izza blokov in na Blatniku - tu si želijo tudi pločnik predvsem zaradi predšolskih otrok. 
 
ODGOVOR: 
Izgradnja javnih razsvetljav v stanovanjskih ulicah je smiselna takrat,  ko je potrebno izvesti druge 
obnove v ulici, kot npr. kanalizacije v Trubarjevi ulici ali vodovoda v Vrtni ulici. Na ta način je gradnja 
javne razsvetljave najcenejša in stanovalci lahko zberejo do ½ potrebnih sofinancerskih sredstev. V 
ulici Marjana Kozine je v okviru kohezijskega projekta Kanalizacija Črnomelj – 2. del predvidena 
izgradnja fekalne kanalizacije in bi bilo ob tej priliki smiselno dokončati javno razsvetljavo, ki je bila 
delno že zastavljena ob preplastitvi ulice. Projektirane vseh manjkajočih kanalizacij v mestu je 
predvideno še letos, gradnje pa v l. 2019-2021, kot bo mogoče pridobiti zemljišča oz. služnosti in 
gradbena dovoljenja. 
Glede izgradnje javne razsvetljave v Kanižarici in na Blatniku smo se pogovorili na zboru občanov, ki je 
bil v Kanižarici dne 27. februarja 2018. V delu Blatnika, ki se drži Kanižarice, je javna razsvetljava že 
zgrajena, potrebna pa bi bila še v drugem delu Blatnika, kar je povezano z izgradnjo pločnikov, 
avtobusnega postajališča in kolesarskih stez in bo predmet posebnega projekta na osnovi projektne 
naloge, ki jo potrdi Direkcija RS za infrastrukturo. Glede razsvetljave za bloki v Kanižarici je bilo 
dogovorjeno, da KS pod vlogo, občina pa preveri možnost ureditve javne razsvetljave. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Kotlovnica Čardak: Ali se je kaj ukrenilo oz. kaj povprašalo glede same priključne moči in če je kakšna 
možnost, da se le-ta zmanjša? Sedaj ima namreč družina s 50 m2 velikim stanovanjem enak strošek 
ogrevanja kot družina, ki živi v tri nadstropni hiši.  
 
ODGOVOR: 
Občinski svet Občine Črnomelj je bil seznanjen s spremembo cene toplote za distribucijski sistem 
DOLB Črnomelj na območju lokalne skupnosti Črnomelj , in sicer na 16. redni seji, ki je bila 
24.11.2016. Seje se je udeležil tudi g. Zoran Gračner iz Petrola d.d.  
Predstavnik Petrola d.d. je pojasnil, da je do spremembe cene prišlo zaradi spremembe Energetskega 
zakona ter sprejema novega akta, ki je določil novo metodologijo določitve cene;  s 1.7.2016 je bila 
tako spremenjena dobavljena toplota. Cene daljinske toplote so regulirane s strani Agencije za 
energijo. 
Prav tako je v gradivu 16. redne seje dopis glede znižanja priključne moči za ogrevanje. Sprememba 
priključne moči je dovoljena na osnovi projektne dokumentacije po predhodni izdaji soglasje s strani 
distributerja, kot je določeno v Sistemskih obratovalnih navodilih za distribucijski sistem toplote na 
geografskem območju Občine Črnomelj – območje Čardak (Uradni list RS, št. 26/17). Za zmanjšanje 
(ali povečanje) priključne moči je potrebno predhodno izdelati ustrezen projekt predelave internih 
toplotnih naprav in toplotne postaje, ter ga ob zahtevku predložiti distributerju v soglasje. Naročnik 
in plačnik tovrstnega projekta so etažni lastniki. 
Kot je bilo povedano že na 16. seji, si Petrol d.d. želi čim več uporabnikov, saj bi se potem znižale 
cene priključne moči. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
 
Leopold Perko:  
Opaža, da je ob državni cesti Črnomelj-Vinica vse več smeti. Ob cesti ležijo plastenke, papirji, škatle. 
Pet let nazaj tega ni bilo. Kdo skrbi za čiščenje ob državnih cestah? Naj se urgira na pristojne, da na 
tem področju naredijo več. 
 
 
 



ODGOVOR: 
Redno vzdrževanje regionalnih cest v naši občini po koncesijski pogodbi za Direkcijo RS za 
infrastrukturo izvaja CGP d.d. iz Novega mesta. Košnja in čiščenje smeti ob cesti se izvaja na podlagi 
programa vzdrževanja in upoštevaje razpoložljiva sredstva v proračunu RS, vsak nalog in opravljeno 
delo potrdi nadzorni inženir iz DRI d.o.o. 
Tudi od drugod smo obveščeni o vse več smeteh ob cestah, kar na žalost ni posledica slabšega 
vzdrževanja cest. Toliko smeti, kot jih lahko odvržejo vozniki in sopotniki, ne more očistiti nihče. Ko se 
bomo vsi zavedali, da gre vsakršno odmetavanje odpadkov v naravo izključno na naš račun (posredno 
preko plačil izvajalcu iz proračunov ali neposredno s kaznijo), bo okolica cest brez odpadkov. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
Stanislav Starešinič: 
V Črnomlju se izvaja kar nekaj adaptacij  cest. Postavlja vprašanje v imenu občanov Ulice Pod 
gozdom: V času adaptacije ceste Ulice Pod gozdom je urejen obvoz čez železniško rampo, na kateri je 
tabla z napisom, da je prevoz čez železniško rampo na lastno odgovornost. Kaj bi bilo, da do česa 
pride? Problem je tudi, da vozniki kar dolgo časa čakajo pred rampo zaradi nakladanja lesa. Občina 
oz. izvajalec bi moral poskrbet, da so v primeru zapore cest, ko so urejeni obvozi le-ti ves čas 
prevozni. 
 
ODGOVOR:  
Odgovor JP Komunala Črnomelj  je v prilogi št. 1. 
 
 
Nataša Hudelja:  
Člani OS podajajo pobude o potrebah po izgradnji JR, sanaciji cest, ipd. v svojih KS. Predvideva, da so 
to investicije, ki so zajete v razvojnih načrtih občine in jih morajo same KS podajati naprej in uvrstiti v 
svoje načrte. Če temu ni tako, ima tudi sama kar nekaj pobud glede potreb v sami Vinici /pločnik v 
smeri proti Drenovcu, JR v smeri Sečjega sela, kanalizacija, idr./. 

 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je že upoštevala nekatere pobude za izvedbo investicij v KS Vinica. Poleg deloma 
zgrajene kanalizacije na sistemu Vinica in boljše pitne vode smo pripravili projekt za dograditev 
kanalizacije za Drenovec in del Vinice (pri gradu), v pripravi je projekt za pločnik in novo meteorno 
kanalizacijo do gostilne Pavlič. Izdelana je projektna dokumentacija za javno razsvetljavo Bojanci. 
Glede prioritet za te in še druge investicije se bomo pogovorili na zboru krajanov, ki je v Vinici 
predviden 24. marca 2018. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
Janez Perušič /vprašanje na 25. seji OS/:  
Vaščani vasi Mali Nerajec prosijo Občino Črnomelj za postavitev obcestnega ogledala: Ogledalo je 
zelo potrebno. Če prihajamo iz vasi, je vidljivost pri prečkanju ali vklapljanju na regionalno cesto 
Črnomelj – Vinica v smeri Črnomlja zelo otežena zaradi brežine. Večinoma priključek uporabljamo za 
kmetijske namene, saj imamo vaščani vse kmetijske površine na drugi strani regionalne ceste. Še 
posebej nevarno je prečkanje cestišča s počasnimi vozili (traktor, kosilnica). Vemo pa tudi, da se v 
poletnih mesecih še poveča promet na tem območju.  
 
 
 
 
 



ODGOVOR: 
Dne 14.3.2018 smo prejeli odgovor DRSI: » Upoštevajoč lokacijo priključka, neugodne horizontalne in 
vertikalne elemente poteka državne ceste, kot  in naklon priključevanja ne kategorizirane poti, 
brežino ob desnem robu državne ceste in nezadostno preglednost ugotavljamo, da priključek ni 
izveden skladno s Pravilnikom o cestnih priključkih na javne ceste. 
Skladno s 4. odstavkom 3. člena Pravilnika o cestnih priključkih na javne ceste na cestah izven naselij 
zaradi nezadostne preglednosti ni dovoljena uporaba cestnih ogledal. 
V zvezi s to lokacijo je možna le rekonstrukcija priključka, vključno s postavitvijo potrebne prometne 
signalizacije, katere stroške krije investitor, to je občina ali pa se ukine priključek. Hkrati vas 
obveščamo, da je za naselje Mali Nerajec izveden priključek JP 555561, ki ima ustrezne elemente 
priključevanja in zadostno preglednost ter zagotavlja dostop vsem tangiranim stanovanjskim enotam 
v naselju.« 
 
 
Na podlagi sklepa OS s 26. redne seje OS pri točki 6: »Obravnava in izdaja soglasja k Planu poslovanja 
javnega zavoda – Razvojno informacijski center bela krajina za leto 2018«, ki se glasi:   
»3. Javni zavod RIC Bela krajina do naslednje seje OS pripravi kompletno poslovanje zavoda v letu 
2017 po stroškovnih mestih (tako na prihodkovni kot na odhodkovni strani)« vam v prilogi št. 2 
prilagamo »Dopolnitev Plana poslovanja javnega zavoda RIC Bela krajina za leto 2018«. 
 
 














